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                  Kołobrzeg, dnia 28 kwietnia 2021 r. 
 
BRM.0002.35.2021.K 
 

Protokół Nr 35/2021 
 
z XXXV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 28 kwietnia 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 18:20 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

2) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym trybu konsultacji; 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla działek  

nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 

17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5-Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych  

w obrębie 17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16, 

5) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód; 
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6) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg dla terenów położonych przy ul. Kamiennej, 

7) w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 

Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2021 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

8) w sprawie zamiany nieruchomości, 

9) w sprawie zamiany nieruchomości, 

10) w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości zgodnie  

z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska”, oznaczonych symbolami MN18, MN19, KDW31.1 

i KDW31.2 przy ul. Gnieźnieńskiej w Kołobrzegu, 

11) w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

należnej w 2021 roku; 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego 

prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu; 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów 

naukowych dla uczniów, 

15) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

16) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

17) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

18) w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji o petycjach 

złożonych w 2020 roku. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata   

2018 – 2020 za okres od I do XII 2020 r., 

2) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2020 za okres 01.01.2020 do 31.12.2020 r., 

3) z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020  

w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2020, 

4) raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej 

zapobieganiu narkomanii,  

5) raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej 

zapobieganiu alkoholizmowi, 

6) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXV sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 34/2021 z XXXIV sesji, która odbyła się w dniu 30 marca 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. GROTTO Małgorzata 
8. HOK Adam 
9. KALINOWSKI Jacek 
10.KIEŁKOWSKI Przemysław 
11. LEWANDOWSKI Piotr 
12. PARUS Wiesław 
13. PLEWKO Krzysztof 
14. RZEPKA Piotr 
15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
16. TRAFAS Agnieszka 
17. WILK Danuta 
18. WOŹNIAK Jacek 
19. ZAWADZKI Dariusz 
20. Izabela Zielińska 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 20 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne. Radny nieobecny 
usprawiedliwiony Łukasz Zięba. 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXV sesji.   
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której udział wzięli: 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 

wprowadzeniu do porządku obrad punktu 3a o treści: Przedstawienie sprawozdania Komisji 
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Rewizyjnej Rady Miasta Kolobrzeg z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań 

należących do mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia wniosków z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań 

należących do mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 
Wymieniony przez Przewodniczącego Rady wniosek formalny wraz ze sprawozdaniem 
Komisji Rewizyjnej i projektem uchwały, został przesłany do radnych drogą elektroniczną  
w dniu 27 kwietnia 2021 r. Ponadto dokumenty znajdują się w programie eSesja przy 
punkcie 1 porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji dot. 
godzinnej przerwy w obradach od godz. 12:30 do godz. 13:30. 
 

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym  

o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza – 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji: wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 3a o treści: Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kolobrzeg 

z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków ·z 

kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 3a  
o treści: Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  
z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego 
zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego 
zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę 
porządku obrad dot. przerwy obiadowej w godzinach od 12:30 do 13:30. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady i ogłosi przerwę w obradach od godz. 12:30  

do godz. 13:30. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją 

zostały przedstawione również w formie pisemnej i stanowią załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3 

podpunkt 1 porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinie przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.    

2. Komisja Komunalna. W związku z usprawiedliwioną nieobecnością 
Przewodniczącego Komisji, opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Członkowie Klubu wstrzymają 
się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 
XXXV/501/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym 

trybu konsultacji 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały i go poprze w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym trybu konsultacji: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/502/21 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg, w tym trybu konsultacji. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3  

i 247 położonych w obrębie 17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych  

w obrębie 16 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji Uzdrowiskowej. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował 
za tym projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. Ponadto 
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Przewodniczący Klubu zwrócił się do radnych z apelem o merytoryczne podejście do 
tematu lokalizacji schroniska dla zwierząt.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub uznaje, że procedura 
zmiany Studium jest właściwą procedurą i Klub będzie głosował za tym projektem 
uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Mieszkanka Kołobrzegu 

 Przedstawicielka Fundacji „Ogon do Góry” 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska, która na zakończenie swojego wystąpienia postawiła 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wycofaniu projektu 
uchwały z porządku obrad sesji w celu przeprowadzenia konsultacji społecznych 
 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Panią radną Izabelę Zielińską – wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla działek nr 246/1 i 246/2 oraz części 

działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 

położonych w obrębie 16: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Zięba 
 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za i projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla działek nr 246/1  

i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 17 oraz części 

działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16 pozostaje w dalszym procedowaniu. 

 
Przewodniczący wznowił dyskusję nad tym punktem porządku obrad. W dalszej części 
dyskusji udział wzięli: 
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 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Kierownik Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Przewodniczący Rady Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem. 
 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Kołobrzeg dla działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 
246/3 i 247 położonych w obrębie 17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych  
w obrębie 16: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
PRZECIW (1) 
Renata Brączyk 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXV/503/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla 
działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 
17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16. 
 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5-Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 

122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 

17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji Uzdrowiskowej. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczącego Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował 
za tym projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg „5-Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 

122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, 

dla działek nr 246/1 i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 

17 oraz części działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (3) 

Renata Brączyk, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/504/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5-Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 

122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla działek nr 246/1  

i 246/2 oraz części działek nr 245/2, 246/3 i 247 położonych w obrębie 17 oraz części 

działek nr 13/34 i 13/35 położonych w obrębie 16. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem i autopoprawką – treść tytułu projektu uchwały winna brzmieć: w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód – część I. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji Uzdrowiskowej. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały wraz 
z autopoprawką Prezydent Miasta. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub wyraża zadowolenie  
z tego projektu uchwały i go poprze.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub generalnie chciałby 
poprzeć projekt uchwały wraz z poprawką. W tym miejscu Pan radny Jacek Woźniak 
w imieniu Klubu zgłosił dwie poprawki do projektu uchwały:  
Poprawka Nr 1 o treści: 
W § 47 pkt 2 zasady zagospodarowania, lit.a) wykreślić słowa „oraz handlowe 
sprzedaży pamiątek, wyrobów ludowych i produktów regionalnych o łącznej 
powierzchni użytkowania w rozumieniu ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, 
uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych 
do 400 m2”. 
Poprawka Nr 2 o treści: 
W załączniku do projektu uchwały, w części dot. obszaru elementarnego 1US, 
wykreślić linię zabudowy zlokalizowaną w centralnej części obszaru. 
 

Po przedstawieniu stanowisk Klubów Radnych, Przewodniczący Rady zgodnie  
z wcześniejszą wolą Rady ogłosił godzinną przerwę w obradach. Przerwa trwała od godz. 
12:30 do godz. 13:30. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
Przed otwarciem dyskusji, Przewodniczący Rady poinformował, że Prezydent Miasta zgłosiła 

autopoprawkę i Klub Radnych Niezależnych zgłosił dwie poprawki. Ponadto Przewodniczący 

Rady poinformował, że Prezydent Miasta dołączyła do projektu uchwały listę 

nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wniesiono jedną uwagę 10 marca 

2021 r., która dotyczyła działki nr 44/2 w obrębie 4.  Przewodniczący Rady przekazał także, 

że Prezydent Miasta nie uwzględniła uwagi i jeżeli Radni zgadzają się z rozstrzygnięciem 

Prezydent Miasta, które jest ujęte w załączniku Nr 3 do projektu uchwały, to on zarządzi 

głosowanie nad całym projektem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód.  

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
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 Pan radny Krzysztof Plewko  

 Pan radny Jacek Woźniak,  

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził glosowanie nad autopoprawką zgłoszoną do projektu uchwały 

przez Prezydent Miasta: 
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Treść tytułu projektu uchwały winien przyjąć brzmienie: 

„w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód – część I” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad poprawką Nr 1 Klubu Radnych „Radni 

Niezależni” o treści: 

W § 47 pkt 2 zasady zagospodarowania, lit.a) wykreślić słowa „oraz handlowe sprzedaży 

pamiątek, wyrobów ludowych i produktów regionalnych o łącznej powierzchni użytkowania w 

rozumieniu ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony 

uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych do 400 m2”. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

Nr 1 Klubu Radnych „Radni Niezależni”. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawką Nr 2 Klubu Radnych „Radni 

Niezależni” o treści: 

W załączniku do projektu uchwały, w części dot. obszaru elementarnego 1US, wykreślić linię 

zabudowy zlokalizowaną w centralnej części obszaru. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (9) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

Nr 2 Klubu Radnych „Radni Niezależni”. 

 

W związku z przyjęciem przez Radę Miasta autopoprawki Prezydent Miasta, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód – część I: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (4) 

Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 

XXXV/505/21 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód – część I. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów 

położonych przy ul. Kamiennej 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji Uzdrowiskowej. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przed otwarciem dyskusji nad projektem uchwały, poinformował, że 

do projektu uchwały została dołączona lista nieuwzględnionych uwag wniesionych do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Jeżeli Radni zgodzą się z rozstrzygnięciem Prezydent Miasta, która nie 

uwzględniła uwagi wniesionej 05 marca 2021 r. dot. działki nr 203/3 w obrębie 13, to wtedy 

zarządzi głosowanie nad całym projektem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów 

położonych przy ul. Kamiennej, gdzie w załączniku Nr 3 do projektu uchwały jest to 

rozstrzygnięcie ujęte. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów położonych przy ul. Kamiennej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (1 Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/506/21 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów położonych przy ul. Kamiennej. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2021 oraz 

określenia sezonu kąpielowego 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji Uzdrowiskowej. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski-Przewodniczący 
Komisji.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych 

do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2021 oraz określenia sezonu kąpielowego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/507/21 w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich 

przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2021 oraz określenia sezonu 

kąpielowego. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

(Projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zamianę prawa własności działki gruntu nr 74/4, 

położonej przy ul. Okopowej, stanowiącej własność Gminy Miasto Kołobrzeg, na działki gruntu  

nr 208/11, 208/13 i 208/14 położone przy ul. Witkowice, stanowiące własność osoby prawnej) 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub opowiada się za 
całkowitym transparentnym gospodarowaniem mieniem komunalnym i dlatego będzie 
głosował przeciw. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub negatywnie opiniuje projekt 
uchwały. Pan radny zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji poprzez 
wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (8) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Grotto, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 

wymaganej zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady tj. 11 głosów za zmianą porządku obrad  

i projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pozostaje w dalszym 

procedowaniu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości (dot. wyrażenia zgody na zamianę prawa własności działki gruntu nr 74/4, położonej 

przy ul. Okopowej, stanowiącej własność Gminy Miasto Kołobrzeg, na działki gruntu  

nr 208/11, 208/13 i 208/14 położone przy ul. Witkowice, stanowiące własność osoby prawnej)”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/508/21 w sprawie zamiany nieruchomości (dot. wyrażenia zgody na zamianę prawa 

własności działki gruntu nr 74/4, położonej przy ul. Okopowej, stanowiącej własność Gminy Miasto 

Kołobrzeg, na działki gruntu nr 208/11, 208/13 i 208/14 położone przy ul. Witkowice, stanowiące 

własność osoby prawnej). 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

(Projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zamianę prawa własności zabudowanej działki gruntu 

nr 432 położonej przy ul. Kamiennej, stanowiącej własność Gminy Miasto Kołobrzeg na prawo 

użytkowania wieczystego do niezabudowanych działek gruntu nr 23/1 oraz 23/2 położonych przy  

ul. Zygmuntowskiej) 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki - Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Radca prawny 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości (dot. wyrażenia zgody na zamianę prawa własności zabudowanej działki gruntu  

nr 432 położonej przy ul. Kamiennej, stanowiącej własność Gminy Miasto Kołobrzeg na prawo 

użytkowania wieczystego do niezabudowanych działek gruntu nr 23/1 oraz 23/2 położonych przy  

ul. Zygmuntowskiej): 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (1) Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XXXV/509/21 w sprawie zamiany nieruchomości (dot. wyrażenia zgody na zamianę prawa 

własności zabudowanej działki gruntu nr 432 położonej przy ul. Kamiennej, stanowiącej własność 

Gminy Miasto Kołobrzeg na prawo użytkowania wieczystego do niezabudowanych działek gruntu nr 

23/1 oraz 23/2 położonych przy ul. Zygmuntowskiej): 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwał w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału 

nieruchomości zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska”, oznaczonych symbolami MN18, 

MN19, KDW31.1 i KDW31.2 przy ul. Gnieźnieńskiej w Kołobrzegu 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości zgodnie  

z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

„5 – Trzebiatowska”, oznaczonych symbolami MN18, MN19, KDW31.1 i KDW31.2 przy  

ul. Gnieźnieńskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/510/21 w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości 

zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska”, oznaczonych symbolami MN18, MN19, 

KDW31.1 i KDW31.2 przy ul. Gnieźnieńskiej w Kołobrzegu. 
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Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021 roku 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2021: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/511/21 w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

należnej w 2021 roku. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

placówki wsparcia dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrała Pani radna Renata Brączyk. 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Kamil Barwinek, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 
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NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/512/21 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia placówki wsparcia 

dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/513/21 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  

sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16)  

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 
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NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/514/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania 

stypendiów naukowych dla uczniów. 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

(Dotyczy petycji z dnia 17 marca 2021 r. dot. wyznaczenia miejsc sprzedaży produktów regionalnych 

w strefie A za symboliczną opłatą). 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub każdy z Członków 
Klubu będzie głosował indywidualnie.   

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z zapisem w § 1. Nie uwzględnia się petycji z dnia 17 marca 2021 r. dot. wyznaczenia 

miejsc sprzedaży produktów regionalnych w strefie A za symboliczną opłatą: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 
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Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1)  Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/515/21 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada nie uwzględniła petycji. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

(dotyczy petycji z dnia 8 marca 2021 r. dot. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy „Rondo Praw 

Kobiet” rondu zaplanowanemu u zbiegu ulic Armii Krajowej i Sybiraków) 

 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do przedstawionej w petycji propozycji, ale uznała ją za przedwczesną 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub podziela 
argumentację przedstawioną zarówno przez Prezydent Miasta i Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, że ta propozycja jest przedwczesna. Przewodniczący Klubu 
zapowiedział, że jeżeli znikną formalne przeszkody, to Klub zagłosuje za taką 
uchwałą.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały. Pani 
radna zadeklarowała również, że jeżeli znikną formalne przeszkody, to Klub 
zagłosuje za projektem uchwały w sprawie nadania nazwy „Rondo Praw Kobiet”.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub każdy z Członków 
Klubu będzie głosował indywidualnie.   

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która powiedziała, że ta petycja nie jest bezzasadna 
tylko przedwczesna. Pani radna zaapelowała, żeby taka petycję zaopiniował zespół 
ds. nazewnictwa ulic, placów, skwerów 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji z zapisem w § 1. Uznaje się petycję z dnia 8 marca 2021 r. dot. podjęcia uchwały  
w sprawie nadania nazwy „Rondo Praw Kobiet” rondu zaplanowanemu u zbiegu ulic Armii 
Krajowej i Sybiraków za bezzasadną: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Hok, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/516/21 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada uznała petycje za bezzasadną. 

 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do przedstawionej w petycji. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub każdy z Członków 
Klubu będzie głosował indywidualnie.   

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXXV/517/21 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie umieszczenia na stronie 

internetowej zbiorczej informacji o petycjach złożonych w 2020 roku 

Autorem projektu uchwały była Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący 

Komisji.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej informacji o 

petycjach złożonych w 2020 roku: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXXV/518/21 w sprawie umieszczenia na stronie internetowej zbiorczej 

informacji o petycjach złożonych w 2020 roku. 

Punkt 3a - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kolobrzeg  

z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Kontrolę przeprowadził Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Pani radna Izabela Zielińska – Kierownik Zespołu Kontrolnego 

2. Pani radna Małgorzata Grotto – Członek Zespołu Kontrolnego 

3. Pan radny Adam Hok – Członek Zespołu Kontrolnego 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z wnioskami i projektem uchwały 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Prezydent Miasta nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania z kontroli i poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały wraz 
ze sprawozdaniem z kontroli.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz ze sprawozdaniem z kontroli.  
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz ze sprawozdaniem z kontroli. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności 
zarządził głosowania nad dwoma wnioskami Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 
 
Wniosek Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się o rozpoczęcie prac nad zmianą Uchwały Nr XVIII/268/20 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 16 stycznia 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg (Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2020 r. poz. 1068)”. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 1 Komisji 

Rewizyjnej. 

 
Wniosek Nr 2 o treści: 
Wnioskuje się, aby Kołobrzeskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego przygotowało 
procedurę uwzględniającą systematyczną weryfikację lokali w celu sprawdzenia ilości osób 
zamieszkujących dany lokal należący do mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 2 Komisji 

Rewizyjnej. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej dokonanych 

zamian mieszkań należących do mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg wraz ze 

sprawozdaniem z kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/519/21 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli problemowej dokonanych zamian mieszkań należących do 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem z kontroli. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 - Sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Bezdomności na lata  2018 – 2020 za okres od I do XII 2020 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata  2018 

– 2020 za okres od I do XII 2020 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 
 
Dyskusja, wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydent Miasta 

z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata  2018 – 2020 za 

okres od I do XII 2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania:  

16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Prezydent Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na 

lata  2018 – 2020 za okres od I do XII 2020 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za okres 01.01.2020 do 31.12.2020 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za 

okres 01.01.2020 do 31.12.2020 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 
 
Dyskusja, wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydent Miasta 

z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za okres 01.01.2020 

do 31.12.2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Hok, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

Prezydent Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 

2018 – 2020 za okres 01.01.2020 do 31.12.2020 r. 
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Punkt 4 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji zadań z zakresu 

ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2020 

 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższe sprawozdanie opiniowała Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie Prezydent Miasta z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 

2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2020 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
 
Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydent Miasta 

z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz 

Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg  

w roku 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska 
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BRAK GŁOSU (4) 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

Prezydent Miasta z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020  

w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2020. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – raport Prezydent Miasta z wykonania Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej zapobieganiu narkomanii 

 

W imieniu Prezydent Miasta raport przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca 

Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższy raport opiniowała Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała raport  

z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej zapobieganiu 

narkomanii. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do raportu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem raportu Prezydent Miasta  

z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej zapobieganiu 

narkomanii: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bieńkowski 

 

BRAK GŁOSU (2) Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) Adam Hok, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła raport 

Prezydent Miasta z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części 

dotyczącej zapobieganiu narkomanii. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 - raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020 w części dotyczącej zapobieganiu alkoholizmowi 

 

W imieniu Prezydent Miasta raport przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca 

Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższy raport opiniowała Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 

Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej 

zapobieganiu alkoholizmowi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do raportu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczącego Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
raportu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
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Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem raportu Prezydent Miasta  

z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części dotyczącej zapobieganiu 

alkoholizmowi: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk 

 

BRAK GŁOSU (2) Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) Adam Hok, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła raport 

Prezydent Miasta z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w części 

dotyczącej zapobieganiu alkoholizmowi. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – sprawozdanie Prezydent Miasta z działalności między sesjami. 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 

zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 5 porządku obrad. 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła jedno zapytanie i trzy interpelacje 

1. Zapytanie w sprawie zieleni wokół MOSiR i CSS 

2. Interpelacja w sprawie rządowego programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 

3. Interpelacja w sprawie myjni samochodowej 

4. Interpelacja w sprawie inwestycji na działkach 99/11 i 99/18. 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył dwa zapytania 
1. Zapytanie w sprawie projektów z wykorzystaniem środków w ramach KPO 
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2. Zapytanie w sprawie schroniska dla zwierząt 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył 4 interpelacje: 
1. Interpelacja w sprawie remontu dwóch klatek na Kanale Drzewnym 
2. Interpelacja w sprawie podwyższenia kwoty na sterylizację wolnożyjących zwierząt 
3. Interpelacja w sprawie utworzenia parkingu przy ul. Grochowskiej 6 – 8 
4. Interpelacja w sprawie poprawy drogi przy ul. Trzebiatowskiej 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie kortów tenisowych. 
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
Do Rady Miasta wpłynęły następujące dokumenty: 
 

1. Światowy Związek Żołnierzy Armii Krajowej Koło w Kołobrzegu przesłał pismo z dnia 
30 marca 2021 r. w sprawie poparcia dla inicjatywy upamiętnienia Ofiar Katynia w 
postaci projektu naturalnego kamienia z tablicą informacyjną i krótkim napisem 
pomiędzy rosnącymi już Dębami Katyńskimi na Skwerze Pionierów. 
 

2. Prezydent Miasta przekazała Zarządzenie Nr 37/21 z dnia 31 marca 2021 r.  
 sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. i Zarządzenie  
Nr 43/21 Prezydenta Miasta z dnia 12 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

3. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 7 kwietnia   
2021 r. poz. 1489 została opublikowana Uchwała Nr XXXIV/472/21 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

4. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 16 kwietnia  
2021 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XXXIV/482/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r.  
zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 
na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  
i ochroną dróg, poz. 1601. Uchwała wejdzie w życie 1 maja 2021 r. 

 Uchwała Nr XXXIV/483/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r.  
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021, poz. 1602. Uchwała 
wejdzie w życie 1 maja 2021 r. 

 Uchwała Nr XXXIV/490/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r.  
w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg, poz. 1604. 
Uchwała wejdzie w życie 1 maja 2021 r. 

 Uchwała Nr XXXIV/492/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta 
Kołobrzeg, poz. 1605. Uchwała wejdzie w życie 1 maja 2021 r. 
 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 kwietnia 
2021 r. poz. 1626 została ogłoszona Uchwała Nr XXXIV/486/21 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie uchylenia uchwały w części dotyczącej 
nadania nazwy ulicy Kopenhaskiej w Kołobrzeg.  Uchwała wejdzie w życie 5 maja 
2021 r. 
 

6. Zarząd Powiatu w Kołobrzegu pismem z dnia 19 kwietnia 2021 r. przesłał Uchwałę  
Nr 392/2021 Zarządu Powiatu w Kołobrzegu z dnia 9 kwietnia 2021 r. w sprawie 
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powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu.  
 
Przewodniczący Rady Przypomniał Radnym o złożeniu oświadczeń majątkowych według 
stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 
dochodu w roku podatkowych (PIT) za rok poprzedni i jego korektą. Oświadczenia należy 
złożyć w dwóch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2021 roku, według stanu na 
dzień 31 grudnia 2020 r. 
 
Przewodniczący poinformował, że kolejną sesję XXXVI planuje zwołać w dniu  
26 maja 2021 r. (środa) i na tej sesji planuje debatę nad Raportem o stanie Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2020 rok oraz rozpatrzenie sprawozdania w wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok. 
 
Pan radny Bartosz Bieńkowski poprosił, aby zwracać większą uwagę na projekty uchwał, 

które są przedstawiane do uchwalenia. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad.  

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXV sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kolobrzeg – Piotr Lewandowski 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 

 


